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Domovem Sáry a Tonyho je Antiochie, tam se také dozvěděli o Ježíši Kristu. Sára a Tony se stejně 

jako vy, milé děti, seznamují s tím, co Ježíš dělal, jaký byl a co učil. Dnes se s nimi společně vydá-

te na cestu a dozvíte se, že Ježíš neučil sám, měl totiž pomocníky a právě o nich bude dnešní  

putování. „Pojďte s námi, nebudete sami“.

Poslyš, Tony, 
byl jsi někdy na rybách? 

Já ne, ale několik rybářů 
znám a znal je i Ježíš, když chodil 

kolem Galilejského jezera. 

O?

U Galilejského jezera

Myslíš ten příběh 
o tom, jak Ježíš viděl dva 

bratry rybáře a zavolal na ně, 
ať jdou s ním a že z nich udě-

lá rybáře lidí? 

Otázky pro děti:  Byli jste někdy 
na rybách? Kdy? Kde? Jaké to bylo?
Jaké vlastnosti rybář potřebuje?
                        Myslíte, že má úlo-
                                 vek zaručený? 
                        

Přesně tak, Sáro, a nakonec 
jich bylo víc, které Ježíš oslovil. Já si ani

všechna jejich jména nepamatuju, ale vím, kde je 
najít. Matouš o tom píše ve 4. kapitole v 18 - 22 
verši a Lukáš v 5, 1-11. Pojďme si to přečíst  

a potom napsat ta jména na pergamen.

O!
K zapamatování: Když Ježíš říká, že z rybářů 

udělá rybáře lidí, nemyslí tím, že budou chytat 

lidi do sítě smrti. Ježíš myslel na rybáře jako  

záchranáře nebo lékaře. Také oni mají sítě,  

ale je to síť lásky, odpuštění a dobroty. 

Jak takové zachraňování probíhalo se dozvíte 

během putování se Sárou a Tonym. 

„Pojďte za mnou 
a učiním z vás 
rybáře lidí.“



Sáro, myslíš, 
že ti rybáři uměli 
zachraňovat lidi? 

Ježíš zachraňoval a uzdravoval. Lidé mu věřili. Měli tak velkou 
víru, že se uzdravili. Příběh o síle víry najdeme u Ma-
touše, Marka i Lukáše. 

Učedníci jednoho dne byli s Ježíšem na lodi. 
Najednou přišla obrovská bouře, takže se 
loď dostala do velikých vln. Učedníci volali: 
„Pane, zachraň nás, nebo zahyneme!“. Ježíš 
jim řekl, ať se nestrachují a tu obrovskou bouři
utišil.  Učedníci přestali mít strach, znovunalezli 
víru, že to dobře dopadne a opravdu. Bouře zcela utichla. 
A tak je to i v životě; někdy velmi pomáhá klidná mysl a víra, že to všechno dobře dopadne. 
Za strach se nemusíme stydět,  ale Ježíš nás učí,  že strach můžeme přemoci důvěrou.
Ukazuje, že někdy má strach jen velké oči, ale proti víře a klidné mysli že je bezmocný.

Jak si představujtete bouři nebo strach na vodě či na suchu? Zkuste to zajímavě nakreslit.

ÚKOL: Dopište podle sebe, co vám pomáhá, když jste nemocní?
              Představte si, že jste záchranář nebo záchranářka. Jak pomůžete? 
              Zamyslete se, co k tomu potřebujete. Napište to nebo nakreslete.O!

Podle Matoušova vyprávění 
nabízeli lidem pomoc a uměli to díky 

Ježíši. Ježíš je učil, jak na to. 

Takže Ježíš byl
 vlastně učitel (rabbi) a učil 

všechny, kdo byli kolem. 

Žasli nad jeho učením, poněvadž                  jeho slovo mělo moc. (Lk 4,32)

To ano, Tony, jenže 
ne všichni s Ježíšem souhlasili, 

někteří ho kvůli jeho mluvení a konání 
vůbec neměli rádi. Třeba tak zvaní zá-
koníci a farizeové. Vadilo jim, že Ježíš 
uzdravuje v sobotu. Podle farizeů to 

byl den, kdy člověk nesmí  
nic dělat.


